

Title (en)

IMAGE SHOOTING METHOD FOR RECORDING AND REPRODUCING COMPLETE PANORAMIC VIEWS AND DEVICE FOR IMPLEMENTING SUCH METHOD.

Title (de)

VERFAHREN FÜR DIE AUFNAHME UND WIEDERGABE VON VOLLSTÄNDIGEN PANORAMA-ANSICHTEN UND VORRICHTUNG FÜR SEINE DURCHFÜHRUNG.

Title (fr)

PROCEDE DE PRISES DE VUES PERMETTANT D'ENREGISTRER ET DE RESTITUER DES VUES PANORAMIQUES TOTALES ET DISPOSITIF POUR SA MISE EN OEUVRE.

Publication

EP 0276271 A1 19880803 (FR)

Application

EP 87904902 A 19870805

Priority

FR 8611598 A 19860818

Abstract (en)

[origin: WO8801401A1] For implementing such method, a device (1) is used which is comprised of a U-shaped fixing support (3) on which are secured optical recording means (5). Said support (3) is also fixed by means of two axes (6) in the prolongation of each other and bearing at right angles with the legs (3a) of the U and pivotingly mounted in bearings (7) provided on the legs (9c) of a second fixing support (9) fixed to a vertical axis (10) pivotingly mounted in a bearing (11) provided in the upper face of a base (14) presenting on its face opposite to that carrying the bearing (11) securing means (15) for fixing the device to appropriate support means.

Abstract (fr)

Pour la mise en oeuvre de ce procédé, on utilise un dispositif (1) constitué par un support de fixation (3) en forme de U et sur lequel sont fixés des moyens optiques d'enregistrement (5). Ce support (3) est également fixé par deux axes (6), dans le prolongement l'un de l'autre, prenant appui au droit des jambages (3a) du U et montés pivotants dans des paliers (7) prévus sur les jambages (9c) d'un second support de fixation (9) fixé sur un axe vertical (10) monté pivotant dans un palier (11) prévu dans la face supérieure d'une embase (14) comportant sur sa face opposée à celle portant le palier (11) des moyens de fixation (15) du dispositif à des moyens supports appropriés.

IPC 1-7

G03B 37/00; G03B 15/00

IPC 8 full level

G02B 23/16 (2006.01); **F16M 11/12** (2006.01); **G03B 15/00** (2006.01); **G03B 37/00** (2006.01); **G03B 37/02** (2006.01); **G03B 37/04** (2006.01)

CPC (source: EP US)

G03B 15/00 (2013.01 - EP US); **G03B 37/00** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 8801401A1

Cited by

US6192875B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8801401 A1 19880225; AU 7785187 A 19880308; EP 0276271 A1 19880803; FR 2602885 A1 19880219; FR 2602885 B1 19881110; JP H01500543 A 19890223; US 4949108 A 19900814

DOCDB simple family (application)

FR 8700306 W 19870805; AU 7785187 A 19870805; EP 87904902 A 19870805; FR 8611598 A 19860818; JP 50466187 A 19870805; US 18098188 A 19880331